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§ 1  
Justering 

 

Förste vice ordföranden Eva-Louise Erlandsson Slorach (S) och andre vice ord-

föranden Ulf Fridebäck (FP) utsågs att jämte ordföranden Margareta Björk (M) 

justera och expediera dagens protokoll. Justeringen kommer att ske den 18 juni 

2012. 

 

 

§ 2  
Tillfällig bordläggning 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att tillfälligt bordlägga besva-

randet av interpellation nr 2011:52. 

 

 

§ 3  
Interpellation om Brandstationen i Midsommarkransen – En plats för lokal 

utveckling i världsklass (nr 2011:54) 

Dnr 313-2474/2011 

 

Malte Sigemalm (S) hade lämnat in en interpellation om Brandstationen i Mid-

sommarkransen – En plats för lokal utveckling i världsklass. 

 

Kommunfullmäktige beslutade den 30 januari 2012 att interpellationen fick 

framställas. 
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Borgarrådet Nordin hänvisade till utdelat interpellationssvar ------------ Bilaga 1. 

 

I debatten yttrade sig Malte Sigemalm, borgarrådet Nordin samt Mats Berglund. 

 

 

§ 4  
Interpellation om förestående brist på förskollärare, grundskole- och gym-

nasielärare samt yrkeslärare i Stockholm (nr 2011:56) 

Dnr 322-2476/2011 

 

Jan Valeskog (S) hade lämnat in en interpellation om förestående brist på för-

skollärare, grundskole- och gymnasielärare samt yrkeslärare i Stockholm. 

 

Kommunfullmäktige beslutade den 30 januari 2012 att interpellationen fick 

framställas. 

 

Borgarrådet Edholm hänvisade till utdelat interpellationssvar ----------- Bilaga 2. 

 

I debatten yttrade sig Jan Valeskog och borgarrådet Edholm. 

 

 

§ 5  
Interpellation om parker och kulturskatter i Västerort (nr 2011:52) 

Dnr 319-2201/2011 

 

Återupptogs tidigare under sammanträdet tillfälligt bordlagd interpellation av 

Awad Hersi (MP) om parker och kulturskatter i Västerort. 

 

Kommunfullmäktige beslutade den 28 november 2011 att interpellationen fick 

framställas. 

 

Borgarrådet Hamilton hänvisade till utdelat interpellationssvar --------- Bilaga 3. 

 

I debatten yttrade sig Awad Hersi, borgarrådet Hamilton samt Ann Mari Engel. 

 

 

§ 6  
Interpellation om den kraftiga överkapaciteten på gymnasieskolorna i 

Stockholms län (nr 2011:57) 

Dnr 323-2477/2011 

 

Jan Valeskog (S) hade lämnat in en interpellation om den kraftiga överkapaci-

teten på gymnasieskolorna i Stockholms län. 

 

Kommunfullmäktige beslutade den 30 januari 2012 att interpellationen fick 

framställas. 

 

Borgarrådet Edholm hänvisade till utdelat interpellationssvar ----------- Bilaga 4. 

 

I debatten yttrade sig Jan Valeskog, Karin Rågsjö och borgarrådet Edholm. 
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§ 7  
Bordlagda interpellationer 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att åter bordlägga besvarandet 

av interpellationerna nr 58 för år 2011 samt nr 1, 3, 4, 5, 7, 8, 9, 10, 11, 12, 13, 

14, 15, 16, 17, 18 och 19 för år 2012. 

 

 

§ 8  
Ändring i föredragningsordningen 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att behandla punkterna nr 104, 

105, 106 och 107 på föredragningslistan före punkt nr 28. 

 

 

§ 9  
Interpellationer 

 

Anmäldes ingivna interpellationer: 

1. (2012:20) av Kaj Nordquist (S) om jämställdhet 

Dnr 326-855/2012; 

 

2. (2012:21) av Tomas Rudin (S) om hur liten allmännyttan ska bli i 

Stockholm 

Dnr 316-856/2012; 

 

3. (2012:22) av Tomas Rudin (S) om kostnaderna för genomförande av 

nya Slussen 

Dnr 311-857/2012; 

 

4. (2012:23) av Tomas Rudin (S) om försvunnen konst 

Dnr 328-858/2012; 

 

5. (2012:24) av Karin Rågsjö (V) om ökade avslag på ekonomiskt bistånd 

Dnr 325-911/2012; 

 

6. (2012:25) av Karin Rågsjö (V) om högst biståndstid sedan 1980 

Dnr 325-912/2012; 

 

7. (2012:26) av Jan Valeskog (S) om kommunledningens syn på regionfrå-

gan, med anledning av föredrag och diskussioner under Stockholmsmötet 

2012 

Dnr 309-916/2012; 

 

8. (2012:27) av Jan Valeskog (S) om möjligheterna att lånefinansiera stra-

tegiskt viktig infrastruktur i Stockholm, exempelvis tunnelbana till Nacka 

Dnr 314-917/2012. 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att interpellationerna fick fram-

ställas. 
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Härefter beslutade kommunfullmäktige utan omröstning att bordlägga besva-

randet av dessa interpellationer. 

 

 

§ 10  

Muntlig frågestund 

 

Fråga nr 1.  Socialtjänsten 

 

Borgarrådet Mogert (S) ställde en fråga om socialtjänsten. 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att frågan fick framställas. 

 

Ordet innehades av borgarråden Mogert och König Jerlmyr. 

 

 

Fråga nr 2.  Har du några synpunkter på hur man kan minska hälsoriskerna för 

trafikanterna i tunnlarna om Förbifart Stockholm blir verklighet? 

 

Åke Askensten (MP) ställde frågan: Har du några synpunkter på hur man kan 

minska hälsoriskerna för trafikanterna i tunnlarna om Förbifart Stockholm blir 

verklighet? 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att frågan fick framställas. 

 

Ordet innehades av Åke Askensten och borgarrådet Hamilton. 

 

 

Fråga nr 3.  När blir det möjligt med ”tidiga insatser”? 

 

Karin Rågsjö (V) ställde frågan: När blir det möjligt med ”tidiga insatser”? 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att frågan fick framställas. 

 

Ordet innehades av Karin Rågsjö och borgarrådet König Jerlmyr. 

 

 

Fråga nr 4.  Koppargården 

 

Mirja Räihä (S) ställde en fråga om Koppargården. 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att frågan fick framställas. 

 

Ordet innehades av Mirja Räihä och borgarrådet Larsson. 

 

 

Fråga nr 5.  Bostadsbolagens medlemskap i SABO 

 

Ann Mari Engel (V) ställde en fråga om bostadsbolagens medlemskap i SABO. 
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Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att frågan fick framställas. 

 

Ordet innehades av Ann Mari Engel och borgarrådet Larsson. 

 

 

Fråga nr 6.  Allmännyttans medlemskap i intresseorganisationer. 

 

Borgarrådet Rudin (S) ställde en fråga om allmännyttans medlemskap i intresse-

organisationer. 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att frågan fick framställas. 

 

Ordet innehades av borgarråden Rudin och Larsson. 

 

 

§ 11  

Anmälda skrivelser 

 

Till kommunfullmäktige hade inkommit följande skrivelser, vilka delgivits be-

rörda organ: 

 

Mark- och miljööverdomstolens beslut 

av den 5 juni 2012  

 

Beslut (5 juni) med anledning av överklagat avgörande hos Länsstyrelsen i 

Stockholms län (beslut 16 mars 2012) avseende detaljplan för fastigheten Dörren 

5 i stadsdelen Örby Slott i Stockholms kommun. Mål nr P 2402-12. Mark- och 

miljödomstolen avslår överklagandet i följd varav Länsstyrelsens avisningsbe-

slut står fast. 

 

 

§ 12  

Närvaro 

 

Närvaro antecknades enligt  --------------------------------------------------- Bilaga 5. 

 

 

§ 13  

Justering 

 

Ordföranden anmälde att till justeringsmän utsetts ordföranden, förste och andre 

vice ordförandena samt att justeringen kommer att ske måndagen den 18 juni 

2012 kl. 15.00, vilket kommunfullmäktige godkände. 
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§ 14  

Fyllnadsval (mem. 2010:19, mem. 8, 12, 14, 15, 16 och 19 för år 2011 samt 

mem. 1, 4, 5 och 6 för år 2012) 

 

Kommunstyrelsens tidigare bordlagda memorial nr 2010:19, memorial 8, 12, 14, 

15, 16 och 19 för år 2011 samt mem. 1, 4, 5 och 6 för år 2012 behandlades. 

 

Ordföranden tog upp valberedningens förslag. Kommunfullmäktige beslutade 

utan omröstning att bordlägga val av fyra nämndemän i Solna tingsrätt, 

sju nämndemän i Södertörns tingsrätt (mem. 2010:19), en nämndeman i Söder-

törns tingsrätt (mem. 2011:8), en nämndeman i Södertörns tingsrätt 

(mem. 2011:12), två nämndemän i Södertörns tingsrätt (mem. 2011:14), en 

nämndeman i Södertörns tingsrätt (mem. 2011:15), en nämndeman i Solna tings-

rätt, två nämndemän i Södertörns tingsrätt (mem. 2011:16), en ersättare i 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd (mem. 2011:19), fyra nämndemän i Södertörns 

tingsrätt (mem. 2012:1), en nämndeman i Solna tingsrätt, en ersättare till Mälar-

dalsrådets rådsmöte (mem. 2012:4), en ersättare i arbetsmarknadsnämnden, en 

ledamot i rådet till skydd för Stockholms skönhet, en ledamot i Bromma stads-

delsnämnd och två nämndemän i Solna tingsrätt (mem. 2012:6). 

 

Härefter utsåg kommunfullmäktige utan omröstning  

 

Memorial 2010:19 

 

i Södertörns tingsrätt för tiden till och med 2014: 

 

till nämndemän: Jamila Khan (M), Åsa Engman (M); 

 

Memorial 2011:19 

 

i Östermalms stadsdelsnämnd för tiden till och med 2012: 

 

till ersättare: Jaime Barrios (V); 

 

Memorial 2012:4 

 

i Kommunförbundet Stockholms Län (KSL) för tiden till och med 2014: 

 

till ombud: Annika Hansén-Eriksson (MP); 

 

till ersättare: David Paz (MP); 

 

Memorial 2012:5 

 

i exploateringsnämnden för tiden till och med 2012: 

 

till ersättare: Elin Olsson (MP); 
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i Stockholms tingsrätt för tiden till och med 2014: 

 

till nämndeman: Anders Persson (S); 

 

Memorial 2012:6 

 

i arbetsmarknadsnämnden för tiden till och med 2012: 

 

till ledamot: Awad Hersi (MP); 

 

i Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd för tiden till och med 2012: 

 

till ledamot: Hans Tjernström (C); 

 

i Solna tingsrätt för tiden till och med 2014: 

 

till nämndeman: Abbas Taheri (M). 

 

 

§ 15  

Avsägelser och fyllnadsval (mem. 2012:7; skrivelse 3) 

 

Kommunstyrelsens memorial nr 2012:7 om avsägelser och fyllnadsval behand-

lades. 

 

Beslut 

 

Med bifall till kommunstyrelsens förslag i memorialet beslutade kommunfull-

mäktige utan omröstning att 

1. ------------------------------------------------------------------------------------- g
odkänna i memorialet upptagen avsägelse från Emilia Hagberg 

(MP) – ledamot i kommunfullmäktige – och hemställa hos länsstyrel-

sen om ny sammanräkning med anledning av den uppkomna vakansen 

2. ------------------------------------------------------------------------------------- g
odkänna i memorialet upptagna avsägelser från Emilia Hagberg (MP) 

– ledamot tillika vice ordförande i trafik- och renhållningsnämnden, 

Emilia Hagberg (MP) – ledamot tillika vice ordförande i 

stadsmiljörådet, Patrik Bálint (S) – ersättare i Bromma stadsdels-

nämnd, Nina Wadensjö (S) - ledamot i Norrmalms stadsdelsnämnd, 

Karin Wanngård (S) - ledamot i Stockholm Business Region AB – 

och förrätta i memorialet föreslagna val 

3. ------------------------------------------------------------------------------------- o
m en ersättare/suppleant utses till ordinarie ledamot, utses en ny ersät-

tare/suppleant. 

 

Ordföranden tog upp valberedningens förslag. Kommunfullmäktige beslutade 

utan omröstning att bordlägga val av en ersättare i Bromma stadsdelsnämnd, en 

ledamot i Stockholm Business Region AB, tre nämndemän i Solna tingsrätt, en 

nämndeman i Stockholms tingsrätt. 
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Härefter utsåg kommunfullmäktige utan omröstning  

 

i trafik- och renhållningsnämnden för tiden till och med 2012: 

 

till ledamot tillika vice ordförande: Daniel Helldén (MP); 

 

i stadsmiljörådet för tiden till och med 2014: 

 

till ledamot tillika vice ordförande: Anna Bäcklund (MP); 

 

i Norrmalms stadsdelsnämnd för tiden till och med 2012: 

 

till ledamot: Per Olof Scheutz Godin (S); 

 

till ersättare: Gabriella Lavecchia (S). 

 

 

§ 16  

Detaljplan för ny bussterminal för Nacka- och Värmdöbussarna vid Slussen 

i stadsdelen Södermalm, Dp 2011-01580-54 

Minoritetsåterremiss från kommunfullmäktige den 28 maj 2012 

(utl. 2012:88) 

Dnr 311-685/2012 

 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2012:88 behandlades. Utlåtandet gäller en mino-

ritetsåterremiss från kommunfullmäktige den 28 maj 2012 av detaljplan för ny 

bussterminal för Nacka- och Värmdö-bussarna vid Slussen i stadsdelen Söder-

malm.  

 

Ordet innehades av borgarrådet Hamilton, Maria Hannäs, Björn Ljung, borgar-

råden Rudin och Helldén, Christer Mellstrand, Åke Askensten, Erik Slottner, 

Sebastian Wiklund, Kajsa Stenfelt, Mats Berglund och Mikael Magnusson. 

 

Yrkanden 

 

Under överläggningen hade yrkats 

 

dels bifall till kommunstyrelsens förslag, 

 

dels av Mikael Magnusson (S) bifall till Socialdemokraternas reservation i kom-

munstyrelsen innebärande bl.a. återremiss, 

 

dels av borgarrådet Helldén (MP) i första hand återremiss och i andra hand av-

slag. 

 

dels av Maria Hannäs (V) bifall till Vänsterpartiets reservation i kommunstyrel-

sen. 
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Propositionsordning 

 

Ordföranden tog först upp återremissyrkandet. Vid propositioner på bifall till 

eller avslag på detta yrkande beslutade kommunfullmäktige utan omröstning att 

avslå detta. 

 

Härefter tog ordföranden upp kommunstyrelsens förslag varemot ställdes Mikael 

Magnussons (S) och borgarrådet Helldéns (MP) respektive yrkanden i övrigt 

samt Maria Hannäs (V) yrkande. Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade 

kommunfullmäktige utan omröstning att bifalla kommunstyrelsens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunfullmäktige hade alltså – i enlighet med kommunstyrelsens förslag – 

beslutat följande. 

Detaljplanen för ny bussterminal för Nacka- och Värmdöbussarna vid 

Slussen i stadsdelen Södermalm, Dp 2011-01580-54 antas. 

 

 

§ 17  

Ändrade skoltaxor för planhyror 2012 - idrottshallar och fotbollsplaner 

(utl. 2012:89) 

Dnr 328-248/2012 

 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2012:89 behandlades. Utlåtandet gäller ett 

ärende om ändrade skoltaxor för planhyror 2012 - idrottshallar och fotbollspla-

ner. 

 

Ordet innehades av borgarrådet Hamilton, Jan Valeskog, borgarrådet Edholm, 

Mehdi Oguzsoy, Billy Östh, Emilia Bjuggren, Åsa Jernberg, borgarrådet 

Sjöstedt samt Ingegerd Akselsson Le Douaron. 

 

Yrkanden 

 

Under överläggningen hade yrkats 

 

dels bifall till kommunstyrelsens förslag, 

 

dels av Jan Valeskog (S) bifall till Socialdemokraternas reservation i kommun-

styrelsen, 

 

dels av Ingegerd Akselsson Le Douaron (MP) bifall till Miljöpartiets reservation 

i kommunstyrelsen, 

 

dels av Mehdi Oguzsoy (V) bifall till Vänsterpartiets reservation i kommunsty-

relsen. 
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Beslut 

 

Efter framställda propositioner enligt dessa yrkanden beslutade kommunfull-

mäktige utan omröstning – i enlighet med kommunstyrelsens förslag – följande. 

1. Skoltaxor för planhyror fastställs i enlighet med idrottsnämndens förslag 

att gälla från och med kommunfullmäktiges beslut, bilaga 2 till utlåtandet. 

2. Privattaxor och subventionerade taxor för vuxenverksamhet med mera 

godkänns i enlighet med idrottsnämndens förslag, bilaga 2 till utlåtandet. 

3. Beslutet i ärendet justeras omedelbart. 

 

 

§ 18  

Överenskommelse mellan Stockholms stad och den idéburna sektorn inom 

det sociala området 

Förslag från socialnämnden och äldrenämnden (utl. 2012:90) 

Dnr 325-2603/2011 

 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2012:90 behandlades. Utlåtandet gäller ett för-

slag från socialnämnden och äldrenämnden om överenskommelse mellan Stock-

holms stad och den idéburna sektorn inom det sociala området.  

 

Ordet innehades av borgarrådet König Jerlmyr, Martin Michel, Ewa 

Samuelsson, Ann-Katrin Åslund, Karin Rågsjö, Christopher Ödmann, Stina 

Bengtsson, borgarrådet Mogert samt Hanna Broberg. 

 

Yrkanden 

 

Under överläggningen hade yrkats 

 

dels bifall till kommunstyrelsens förslag, 

 

dels av Martin Michel (MP) bifall till Miljöpartiets reservation i kommunstyrel-

sen, 

 

dels av Karin Rågsjö (V) bifall till Vänsterpartiets reservation i kommunstyrel-

sen. 

 

Beslut 

 

Efter framställda propositioner enligt dessa yrkanden beslutade kommunfull-

mäktige utan omröstning – i enlighet med kommunstyrelsens förslag – följande. 

Överenskommelse mellan Stockholms stad och den idéburna sektorn god-

känns, bilaga 2 till utlåtandet.  

 



Kommunfullmäktiges protokoll nr 8  2012-06-11 11 

 

 

§ 19  

Kulturvision 2030 

Förslag från kulturnämnden (utl. 2012:91) 

Dnr 328-1850/2011 

 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2012:91 behandlades. Utlåtandet gäller ett för-

slag från kulturnämnden om Kulturvision 2030 som ska förstärka arbetet med att 

skapa ett Stockholm med kultur i världsklass.  

 

Ordet innehades av borgarrådet Sjöstedt, Ewa Larsson, Ann Mari Engel, Mats 

Berglund, Monika Lindh, Ewa Larsson, Ariane Bucquet Pousette, Ewa 

Samuelsson, Arba Kokalari och Ann-Katrin Åslund. 

 

Yrkanden 

 

Under överläggningen hade yrkats 

 

dels bifall till kommunstyrelsens förslag, 

 

dels av Mats Berglund (MP) bifall till Miljöpartiets reservation i kommunstyrel-

sen innebärande återremiss, 

 

dels av Ann Mari Engel (V) bifall till Vänsterpartiets reservation i kommunsty-

relsen innebärande återremiss. 

 

Propositionsordning 

 

Ordföranden tog först upp återremissyrkandet. Vid propositioner på bifall till 

eller avslag på detta yrkande beslutade kommunfullmäktige utan omröstning att 

avslå detta. 

 

Härefter beslutade kommunfullmäktige utan omröstning att bifalla kommunsty-

relsens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunfullmäktige hade alltså – i enlighet med kommunstyrelsens förslag – 

beslutat följande. 

1. Kulturvision 2030 godkänns, bilaga till utlåtandet. 

2. Berörda nämnder ges i uppdrag att implementera Kulturvision 2030. 

3. Stockholms Stadshus AB uppmanas ge berörda bolag i uppdrag att imple-

mentera Kulturvision 2030. 
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§ 20  

Evenemangsstrategi för Stockholms stad (utl. 2012:92) 

Dnr 053-1394/2011 

 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2012:92 behandlades. Utlåtandet gäller ett 

ärende om att ta fram en långsiktig och samlad strategi för att arbeta med eve-

nemangsfrågor i enlighet med stadens vision. 

 

Ordet innehades av borgarrådet Nordin, Ann Mari Engel, Anders Wallner, 

Mehdi Oguzsoy, borgarråden Wanngård och Ankersjö, Kaj Nordquist, Ewa 

Samuelsson samt borgarrådet Sjöstedt. 

 

Yrkanden 

 

Under överläggningen hade yrkats 

 

dels bifall till kommunstyrelsens förslag, 

 

dels av Anders Wallner (MP) bifall till Miljöpartiets reservation i kommunsty-

relsen, 

 

dels av Mehdi Oguzsoy (V) bifall till Vänsterpartiets reservation i kommunsty-

relsen. 

 

Beslut 

 

Efter framställda propositioner enligt dessa yrkanden beslutade kommunfull-

mäktige utan omröstning – i enlighet med kommunstyrelsens förslag – följande. 

1. Evenemangsstrategi för Stockholms stad fastställs att gälla för stadens 

nämnder från och med den 1 juli 2012, bilaga 2 till utlåtandet. 

2. Stockholms Stadshus AB uppmanas att ge stadens bolag i uppdrag att 

fastställa Evenemangsstrategi för Stockholms stad från och med den 1 juli 

2012, bilaga 2 till utlåtandet. 

 

 

§ 21  

Redovisning av motioner, inlämnade före den 1 juli 2011, som inte behand-

lats av kommunstyrelsen (utl. 2012:93) 

Dnr 019-623/2012 

 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2012:93 behandlades. Utlåtandet gäller ett 

ärende om redovisning av motioner, inlämnade före den 1 juli 2011, som inte 

behandlats av kommunstyrelsen. 

 

Beslut 

 

Med bifall till kommunstyrelsens förslag i utlåtandet beslutade kommunfull-

mäktige utan omröstning följande. 
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Redovisningen av motioner, inlämnade före den 1 juli 2011, som inte be-

handlats av kommunstyrelsen godkänns. 

§ 22  

Överenskommelse om exploatering för bostäder inom fastigheten Enskede 

Gård 1:1 i Årsta med JM Bostad AB. Årstastråket etapp 1.  

Genomförandebeslut (utl. 2012:94) 

Dnr 302-481/2012 

 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2012:94 behandlades. Utlåtandet gäller ett ge-

nomförandebeslut av överenskommelse om exploatering för bostäder inom fas-

tigheten Enskede Gård 1:1 i Årsta och Årstastråket etapp 1.  

 

Ordet innehades av borgarrådet Larsson, Maria Hannäs, Maria Östberg 

Svanelind, Patrik Silverudd samt borgarrådet Helldén. 

 

Beslut 

 

Med bifall till kommunstyrelsens förslag i utlåtandet beslutade kommunfull-

mäktige utan omröstning följande. 

1. Exploateringsnämnden medges rätt att genomföra exploatering inom fas-

tigheten Enskede Gård 1:1 och Årsta 1:1, Årstastråket etapp 1, omfattande 

investeringsutgifter om 170 mnkr. Utgifterna för 2012 ska rymmas inom 

nämndens investeringsbudget. Utgifterna för kommande år behandlas i 

budget för 2013. 

2. Exploateringsavtal med JM Bostad AB avseende utbyggnad för bostads-

ändamål inom kv. Västända 1 och Enskede Gård 1:1 m.m. i Årsta god-

känns. 

3. Exploateringsnämnden medges rätt att göra de eventuella ändringar och 

tillägg i exploateringsavtalet som blir nödvändiga till följd av eventuella 

ändringar i föreliggande detaljplaneförslag. 

4. Försäljning av del av fastigheten Enskede Gård 1:1 och tillkommande 

byggrätter för en sammanlagd preliminär försäljningslikvid av etthund-

rafjortonmiljonertvåhundraåttiosextusen (114 286 000) kronor godkänns. 

 

 

§ 23  

Överenskommelse om exploatering för bostäder inom detaljplan Norra 2 

(del av Hjorthagen 1:3) Norra Djurgårdsstaden. Genomförandebeslut 5. 

Villkorat av kommunfullmäktiges godkännande senast den 31 oktober 2012 

(utl. 2012:95) 

Dnr 302-526/2012 

 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2012:95 behandlades. Utlåtandet gäller ett 

ärende om överenskommelse om exploatering för bostäder inom detaljplan 

Norra 2 (del av Hjorthagen 1:3) Norra Djurgårdsstaden.  

 

Ordet innehades av borgarrådet Larsson, Maria Hannäs, Maria Östberg 

Svanelind, Daniel Forslund samt borgarråden Helldén, Hamilton och Ankersjö. 

 

Yrkanden 



Kommunfullmäktiges protokoll nr 8  2012-06-11 14 

 

 

Under överläggningen hade yrkats 

dels bifall till kommunstyrelsens förslag, 

 

dels av borgarrådet Helldén (MP) bifall till Miljöpartiets reservation i kommun-

styrelsen, 

 

dels av Maria Hannäs (V) bifall till Vänsterpartiets reservation i kommunstyrel-

sen. 

 

Beslut 

 

Efter framställda propositioner enligt dessa yrkanden beslutade kommunfull-

mäktige utan omröstning – i enlighet med kommunstyrelsens förslag – följande. 

Exploateringsnämnden medges rätt att genomföra exploatering inom detalj-

plan Norra 2 (del av Hjorthagen 1:3) omfattande investeringsutgifter om 281 

mnkr. Utgifterna för 2012 ska rymmas inom nämndens investeringsbudget. 

Utgifterna för kommande år behandlas i budget för 2013. 

 

 

§ 24  

Reinvesteringsprogram för gatuytor och kommuncentrala parker med till-

hörande anordningar 

Inriktningsbeslut (utl. 2012:96) 

Dnr 305-225/2012 

 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2012:96 behandlades. Utlåtandet gäller ett 

ärende om reinvesteringsprogram för gatuytor och kommuncentrala parker med 

tillhörande anordningar.  

 

Ordet innehades av borgarrådet Hamilton. 

 

Beslut 

 

Med bifall till kommunstyrelsens förslag i utlåtandet beslutade kommunfull-

mäktige utan omröstning följande. 

Trafik- och renhållningsnämndens redovisade inriktning för strukturering 

och prioritering av reinvesteringsprogram för gatuytor och kommuncentrala 

parker med tillhörande anordningar godkänns. 

 

 

§ 25  

Bordlagda ärenden 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att åter bordlägga kommunsty-

relsens utlåtanden nr 144, 145, 146, 147, 152, 153, 154, 155, 162, 166, 177 och 

180 för år 2011 samt nr 11, 12, 13, 14, 20, 21, 22, 23, 24, 25, 26, 27, 34, 44, 45, 

46, 47, 48, 49, 50, 55, 56, 57, 58, 59, 60, 61, 62, 63, 71, 72, 80, 81, 82, 83, 84, 

85, 86 och 87 för år 2012. 
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Kommunfullmäktige beslutade även att bordlägga kommunstyrelsens utlåtande 

nr 97, 98, 99, 100, 101, 102, 103 och 104 för år 2012. 

§ 26  

Motioner 

 

Under tiden 29 maj – 11 juni 2012 väcktes och inlämnades följande motioner: 

1. (2012:32) av Karin Rågsjö (V) om anställning av arbetslösa som går på 

jobbtorg i upp till 12 månader för att berättiga till a-kassa 

Dnr 331-910/2012; 

 

2. (2012:33) av Roger Mogert (S) om handlingsplan mot barnfattigdom 

Dnr 325-945/2012; 

 

3. (2012:34) av Jan Valeskog (S) om utformande av en Lönestrategi i 

Stockholms stad 

Dnr 219-946/2012; 

 

4. (2012:35) av Kaj Nordquist och Tomas Rudin (båda S) om använd-

ning av Riddersviksparken och den mark som står till ingen nytta efter 

nedläggningen av plantskolan i Hässelby Villastad 

Dnr 324-947/2012; 

 

5. (2012:36) av Kaj Nordquist (S) om metoder för att vara konstaterat 

bäst i världen 

Dnr 326-949/2012; 

 

6. (2012:37) av Mats Berglund (MP) om en mer positiv attityd till gatu-

konst och graffiti 

Dnr 328-950/2012. 

 

Motionerna överlämnades till kommunstyrelsen för beredning. 

 

 

Kommunfullmäktige åtskildes kl. 19.27. 

 

 

Vid protokollet 

Ylva Tengblad 

 


